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Voorstel van resolutie 

van mevrouw Karin Brouwers, de heren Jan Roegiers, Jan Peumans, 
Dirk de Kort en Bart Martens en de dames Sophie De Wit en Griet Smaers

betreffende de nieuwe beheersovereenkomst 2010-2014 
van de Vlaamse Vervoermaatschappij – De Lijn

Amendementen
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AMENDEMENT Nr. 5

voorgesteld door de heren Filip Watteeuw en Dirk Peeters

In het laatste streepje de eerste en de tweede regel vervangen door wat volgt: 

“–   vraagt de Vlaamse Regering: 
A. naar analogie van de bestaande federale tienjarenplanning voor spoorinvesteringen, 

bij decreet een tienjarenplan voor investeringen in De Lijn vast te leggen en de nodige 
duidelijkheid te bieden over budgettering en timing, zodat de ‘Toekomstvisie 2020’ 
en investeringsprojecten van De Lijn ook effectief binnen de aangegeven tijdsspanne 
worden uitgevoerd; 

B. in het kader van dat Tienjareninvesteringsdecreet én bij het opstellen van de nieuwe 
beheersovereenkomst 2010-2014 met de Vlaamse Vervoermaatschappij – De Lijn  
(VVM):”.

VERANTWOORDING

Er is vooral nood aan een meerjareninvesteringsplan dat ook bindend is. Vandaar het voorstel dit decretaal 
te verankeren. De laatste jaren werden te veel mooi ogende plannen gelanceerd die nadien en – bijna onge-
merkt  – aangepast en bijgestuurd werden. Omwille van de democratische controle is een tienjarenplan naar 
het model van de spoorwegen wenselijk. Wat in het punt 18° van het voorstel van resolutie van de meerderheid 
staat is te vrijblijvend en geeft de Vlaamse Regering geheel vrij spel. Ook een jaarlijkse terugkoppeling naar 
het parlement heeft geen zin als er geen duidelijke meerjareninvesteringsplanning voorligt.



AMENDEMENT Nr. 6

voorgesteld door de heren Filip Watteeuw en Dirk Peeters

In het laatste streepje punt 3° vervangen door wat volgt:

“3° in te zetten op innovatieve systemen en de efficiëntie van het vervoerssysteem om de 
betrouwbaarheid van het openbaar vervoer te verhogen en te komen tot een betere 
doorstroming en een actieve verkeerslichtenbeïnvloeding in de steden, waarbij zonder 
wachttijd voorrang wordt gegeven aan bussen of trams op drukke trajecten;”.

VERANTWOORDING

Een duidelijke keuze wat de verkeerslichtenbeïnvloeding betreft is nodig als men echt wil komen tot een goede 
doorstroming. Daarnaast moet ook verder werk gemaakt worden van een actief  handhavingsbeleid.



AMENDEMENT Nr. 7

voorgesteld door de heren Filip Watteeuw en Dirk Peeters

In het laatste streepje punt 6° vervangen door wat volgt:

“6° een kostenbeheersing te realiseren en een pad inzake verhoging van de kostendek-
kingsgraad uit te tekenen, maar daarbij af te zien van besparingen op het aanbod of 
het comfort van de dienstverlening van De Lijn;”.
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VERANTWOORDING

De aangekondigde besparingen bij De Lijn dreigen wel degelijk ten koste te gaan van de dienstverlening.



AMENDEMENT Nr. 8

voorgesteld door de heren Filip Watteeuw en Dirk Peeters

In het laatste streepje punt 8° schrappen.

VERANTWOORDING

De mogelijkheid om belbussen of  taxi’s in te zetten in de plaats van lijnbussen bestaat reeds in het decreet 
Basismobiliteit en dient men niet extra in de verf  te zetten, want dan lijkt het te zeer op het aandringen op 
besparingen die ten koste zullen gaan van aanbod en comfort voor veel reizigers in meer landelijke gebieden.



AMENDEMENT Nr. 9

voorgesteld door de heren Filip Watteeuw en Dirk Peeters

In het laatste streepje punt 10° vervangen door wat volgt:

“10° een ‘masterplan groen vervoer’ voor het gehele net van De Lijn uit te werken en op te 
nemen in de beheersovereenkomst, waarbij werk gemaakt wordt van de ombouw van het 
voertuigenpark van De Lijn en van de pachters naar 100% milieuvriendelijke voertuigen 
die rijden op milieuvriendelijke brandstoffen of op 100% in Vlaanderen geproduceerde 
groene stroom;”.

VERANTWOORDING

Een ‘masterplan groen vervoer’ blijft erg vaag. Het is best duidelijk aan te geven dat de lat hier zeer hoog 
gelegd kan worden.



AMENDEMENT Nr. 10

voorgesteld door de heren Filip Watteeuw en Dirk Peeters

In het laatste streepje punt 11° vervangen door wat volgt:

“11° de noodzakelijke beheersgegevens in kaart te brengen, maar zonder dat dit leidt tot 
buitensporige meet- en registratiekosten – deze middelen kunnen immers veel beter 
rechtsreeks geïnvesteerd worden in een opwaardering van het aanbod en het comfort 
van de dienstverlening van De Lijn;”.

VERANTWOORDING

Het risico is dat er overmatig geïnvesteerd wordt in deze overheadkosten en dat deze middelen verloren zullen 
gaan voor de echte dienstverlening. 




